
PRZEWODNICTWO: Mario MAURO

Wiceprzewodniczący

Głos zabrali: Mario Borghezio, Eva-Britt Svensson, Hélène Goudin, Irena Belohorská, Mihael Brejc, Stavros
Lambrinidis, Inese Vaidere, Michael Cashman, Armando França, Genowefa Grabowska i Carlos Coelho.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrali: Charles Tannock, Marios Matsakis, Kathy Sinnott i Csaba
Sógor.

Głos zabrali: Rama Yade, Jacques Barrot i Giusto Catania.

Projekty rezolucji, które mają zostać złożone zgodnie z art. 108 ust. 5 Regulaminu, zostaną ogłoszone w
późniejszym terminie.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: Sprawozdanie Giusto Catania — A6-0479/2008: posiedzenie styczniowe. Projekty rezolucji: posiedzenie
w okresie późniejszym.

15. Tryb przeglądu rozporządzenia w sprawie OLAF przyjety przez Radę
(debata)

Pytanie ustne (O-0116/2008) zadane przez Ingeborg Gräßle, w imieniu komisji CONT, do Rady: podejście
Rady do zmiany rozporządzenia w sprawie OLAF (B6-0492/2008)

Ingeborg Gräßle zadała pytanie ustne.

Rama Yade (urzędująca przewodnicząca Rady) odpowiedziała na pytanie ustne.

Głos zabrali: Jean-Pierre Audy w imieniu grupy PPE-DE, Herbert Bösch w imieniu grupy PSE, Bart Staes w
imieniu grupy Verts/ALE, José Javier Pomés Ruiz i Inés Ayala Sender.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrali: Paul Rübig, Markus Pieper i Mairead McGuinness.

Głos zabrała Rama Yade.

Projekt rezolucji złożony na podstawie art. 108 ust. 5 Regulaminu na zakończenie debaty:

— Ingeborg Gräßle w imieniu grupy PPE-DE, Paulo Casaca w imieniu grupy PSE, Jorgo Chatzimarkakis w
imieniu grupy ALDE, Mogens Camre w imieniu grupy UEN, Bart Staes w imieniu grupy Verts/ALE, i
Søren Bo Søndergaard w imieniu grupy GUE/NGL, w sprawie podejścia Rady do zmiany rozporządze-
nia w sprawie OLAF-u (B6-0627/2008)

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 6.17 protokołu z dnia 18.12.2008.

PRZEWODNICTWO: Diana WALLIS

Wiceprzewodnicząca

16. Tura pytań (pytania do Komisji)

Parlament rozpatrzył pytania do przedłożenia Komisji (B6-0491/2008).

Część pierwsza

Pytanie 32 (Tadeusz Zwiefka): Programy gotowości dla MŚP.

Joaquín Almunia (członek Komisji) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które
skierowali Tadeusz Zwiefka, Mairead McGuinness i Silvia-Adriana Țicău.
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Pytanie 33 (Ryszard Czarnecki): Zwalczanie terroryzmu.

Pytanie 34 (Wiesław Stefan Kuc): Działania Komisji wobec grup terrorystycznych działających w Pakistanie.

Ján Figeľ (członek Komisji) odpowiedział na pytania oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Ryszard
Czarnecki i Wiesław Stefan Kuc.

Pytanie 35 (Silvia-Adriana Țicău):

Joaquín Almunia udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które skierowała Silvia-
Adriana Țicău.

Część druga

Pytanie 36 (Marie Panayotopoulos-Cassiotou):

Ján Figeľ udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Marie Panayotopou-
los-Cassiotou, Justas Vincas Paleckis i Silvia-Adriana Țicău.

Pytanie 37 (Seán Ó Neachtain):

Ján Figeľ udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Seán Ó Neachtain,
Manolis Mavrommatis i Avril Doyle.

Pytanie 38 zostanie rozpatrzone na piśmie.

Głos zabrał Christopher Beazley w sprawie przebiegu tury pytań.

Pytanie 39 (Manuel Medina Ortega):

Joaquín Almunia udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Manuel
Medina Ortega, Gay Mitchell i Paul Rübig.

Pytanie 40 (Georgios Papastamkos):

Joaquín Almunia udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Georgios
Papastamkos i Armando França.

Pytania od 41 do 43 zostaną rozpatrzone na piśmie.

Głos zabrał Gay Mitchell celem wyrażenia krytycznej opinii dotyczącej sposobu organizacji tury pytań.
(Przewodnicząca przyjęła opinię do wiadomości).

Pytanie 44 (Emmanouil Angelakas):

Androulla Vassiliou (członkini Komisji) udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytanie uzupełniające, które
skierowali Emmanouil Angelakas.

Pytanie 45 (Ioannis Gklavakis):

Androulla Vassiliou udzielił odpowiedzi na pytanie oraz na pytania uzupełniające, które skierowali Ioannis
Gklavakis, Jim Allister i Marian Harkin.

Pytania od 46 do 88 zostaną rozpatrzone na piśmie.

Głos zabrała Avril Doyle w sprawie konieczności dokonania zmian organizacyjnych z zakresu tury pytań.
(Przewodnicząca przyjęła opinię do wiadomości).

Odpowiedzi na pytania pozostawione bez odpowiedzi z braku czasu zostaną udzielone na piśmie (patrz
załącznik pełnego sprawozdania z obrad).

Tura pytań do Komisji została zamknięta.

(Posiedzenie zostało zawieszone o godzinie 19.55 i wznowione o 21.05.)
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PRZEWODNICTWO: Edward McMILLAN-SCOTT

Wiceprzewodniczący

17. Europejskie ramy odniesienia na rzecz zapewnienia jakości w dziedzinie
kształcenia i szkolenia zawodowego ***I — Europejski system transferu i
akumulacji punktów w kształceniu i szkoleniu zawodowym (ECVET) ***I
(debata)

Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego zalecenia Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie usta-
nowienia Europejskich ram odniesienia na rzecz zapewnienia jakości w dziedzinie kształcenia i szkolenia
zawodowego [COM(2008)0179 — C6-0163/2008 — 2008/0069(COD)] — Komisja Zatrudnienia i Spraw
Socjalnych.
Sprawozdawca: Jan Andersson (A6-0438/2008)

Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego zalecenia Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie usta-
nowienia Europejskiego systemu transferu i akumulacji punktów w kształceniu i szkoleniu zawodowym
(ECVET) [COM(2008)0180 — C6-0162/2008 — 2008/0070(COD)] — Komisja Zatrudnienia i Spraw
Socjalnych.
Sprawozdawca: Thomas Mann (A6-0424/2008)

Jan Andersson przedstawił sprawozdanie.

Thomas Mann przedstawił sprawozdanie.

Głos zabrał Ján Figeľ (członek Komisji).

Głos zabrali: Marie Panayotopoulos-Cassiotou w imieniu grupy PPE-DE, Corina Crețu w imieniu grupy PSE,
Hannu Takkula w imieniu grupy ALDE, Sepp Kusstatscher w imieniu grupy Verts/ALE, Jiří Maštálka w
imieniu grupy GUE/NGL, Joel Hasse Ferreira, Marian Harkin i Marusya Ivanova Lyubcheva.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrali: Tomáš Zatloukal, Zbigniew Zaleski, Dragoș Florin David,
Nicodim Bulzesc, Mairead McGuinness, Czesław Adam Siekierski i Paul Rübig.

Głos zabrali: Ján Figeľ, Jan Andersson i Thomas Mann.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 6.12 protokołu z dnia 18.12.2008.

18. Ocena i przyszły rozwój agencji Frontex oraz europejskiego systemu nadzo-
rowania granic EUROSUR (debata)

Sprawozdanie w sprawie oceny i przyszłego rozwoju agencji Frontex oraz europejskiego systemu nadzoro-
wania granic EUROSUR [2008/2157(INI)] — Komisja Wolności Obywatelskich, Sprawiedliwości i Spraw
Wewnętrznych.
Sprawozdawca: Javier Moreno Sánchez (A6-0437/2008)

Javier Moreno Sánchez przedstawił sprawozdanie.

Głos zabrał Jacques Barrot (wiceprzewodniczący Komisji).

Głos zabrali: Tobias Pflüger (sprawozdawca komisji opiniodawczej DEVE), Simon Busuttil w imieniu grupy
PPE-DE, Inger Segelström w imieniu grupy PSE, Adina-Ioana Vălean w imieniu grupy ALDE, Giusto Catania
w imieniu grupy GUE/NGL, Johannes Blokland w imieniu grupy IND/DEM, Philip Claeys, niezrzeszony,
Carlos Coelho, Marian-Jean Marinescu i Dushana Zdravkova.

Zgodnie z procedurą pytań z sali głos zabrali: Rareș-Lucian Niculescu, Czesław Adam Siekierski i Carl
Schlyter.
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